
                                                                 ZÁPISNICA 

             napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári konaného dňa 17. 8. 2018 

 

Prítomní:  

MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel  

K A M A S, Zdeněk P I T L I A K, Peter SITOR, Bc. Ján S K Ý P A L A, Mgr. Lenka 

SOJKOVÁ, Bc. Martina TÓČIKOVÁ  

 

Neprítomní: 

 Matej ALBERT, MVDr. Július B A L O G, Ján K U L I C H, Zdenko R A Č K O 

 

Primátor:                             Pavel GAVALEC 

Prednosta:                           Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavný kontrolór:         Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                   Marta KUPČEKOVÁ 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 9 poslancov  

a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. Bc. Ján SKÝPALA 

                                                                           2. Peter SITOR 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Bc. Skýpala a p. Sitor?    

9 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

Zdeněk PITLIAK 

Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

9 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

PROGRAM: 

1.       Rekonštrukcia miestnych a účelových komunikácií v mestskej časti Zelené 

2.       Prehodnotenie dotácie TJ Sklotatran Poltár 

3.       Diskusia  

 

primátor 

-navrhol doplniť program: Úprava zberného dvora  

                                           Žiadosť o prenájom priestorov na ihrisku 

Hlasovanie. Kto je za takto doplnený program? 

9 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

1. Rekonštrukcia miestnych a účelových komunikácií v mestskej časti Zelené 

Mgr. Brisudová 

-chceme vedieť, ako sa pokračuje a aký je výsledok, čo sa týka rekonštrukcie ciest v Zelenom, 

alebo pôsobenia TJ Sklotatran Poltár 

 



-2- 

 

Bc. Skýpala 

-ide o informovanie občanov, ktorí sú dotknutí. Prečítal dôvodovú správu a návrh na 

uznesenie, čo sa týka rekonštrukcie MK. 

 

primátor 

-boli ste za to, aby sa združili prostriedky s IT. IT sa vyjadrili, že tohto roku búrajú, tak na 

cestu neprispejú. Keď zbúrajú IT, dá sa uvažovať, že pôjde na budúci rok. Ak by neboli 

združené, do budúcna to treba tak spraviť, keď na budúci rok bude ďalších 180.000, treba 

vytypovať cesty. Sídlisko družstevné, Podhorská a IT, treba cestu urobiť. Sú to už posledné 

cesty, ktoré zostávajú v Poltári. Vlani sme začali 180.000, tento rok 180.000. O kanadskej 

môže povedať, že vodári budú rozkopávať na budúci rok, projekt je vypracovaný a napojenie 

od MŠ až po koniec bude hotové, potom sa môže urobiť. 

 

Bc. Skýpala 

-toto treba napísať do občasníka 

 

Pitliak 

-to bola jedna z možností združiť financie s IT.  Je to jeden z najväčších ničiteľov. Či sa to 

nedá z tej celkovej sumy 174.000 ? Urobila sa cesta ku mlynu, to nebolo na MsZ. Susedia 

naliehajú, aby sa urobila aj cesta k nemu. Nech sa porieši aj toto. IT nič nerobia, iba strechu 

dali dole. 

 

primátor 

-dali sme si zmapovať cesty. Je napočítaných 52.000. Treba zvážiť, za čo sa dajú urobiť. 

 

Pitliak 

-nech hlavný kontrolór spracuje, ktoré prostriedky boli uhradené firme Strabag, či boli 

v súlade so zmluvou 

 

hlavný kontrolór 

-potrebuje uznesenie 
 

primátor 

-ešte nebolo nič uhradené 

 

Bc. Tóčiková 

-koľko bude stáť Podhorská? 

 

primátor 

-nevie, môžeme čerpať do 180.000 

 

Mgr. Brisudová 

-MK v Zelenom sa tohto roku robiť nebude, budeme informovať ľudí. Bolo by dobre komunikovať s IT. 

Ľudia kontaktovali poslancov, prečo sa to nerobí. My si nemôžeme dovoliť čakať na IT, kedy to 

zbúrajú. Podhorská ul. sa tohto roku tiež nebude robiť? 
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primátor 

-pripravuje sa 

 

Mgr. Brisudová 

-hovorila tiež, aby sme vybudovali bezbariérový vstup do Jednoty. Je to naša nehnuteľnosť, 

prichádzajú si o zákazníkov. 

 

primátor 

-s vedením sme rokovali a keby sme urobili bezbariérový vstup, v strede by museli zrušiť. Nechcú to. 

 

prednosta 

-s vedením sme komunikovali. Muselo by sa navrhnúť samostatné technické riešenie. Odvtedy sa nikto 

neozval. U nás nie je problém. Keby povedali, ako chcú, je to hotové. 

 

UZNESENIE č. 241/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

UKLADÁ 

 

mestu Poltár, informovať občanov mesta Poltár, predovšetkým občanov mestskej časti Zelené 

a poslancov MsZ v Poltári o spôsobe realizácie rekonštrukcie MK v časti Zelené a o dôvode, 

prečo nebola realizovaná rekonštrukcia cesty v smere Zvonica – Stará tehelňa, tak ako to 

bolo schválené MsZ v Poltári uznesením č. 119/2017 

Hlasovanie: 

9 za                                                - proti                                              - sa zdržal hlasovania 

 

2. Prehodnotenie dotácie TJ Sklotatran Poltár 

Mgr. Sojková 

-prečítala dôvodovú správu a návrh na uznesenie 
 

primátor 

-nedostali sme materiály, nemohli sme pripraviť. Kontrola sa robí raz do roka. 

 

Mgr. Jánošík 

-hovorilo sa, aby sa neriešilo polročne. Naznačilo by nám, koľko nám treba na celý rok. Roznáša sa, 

že 7 poslanci chcú zrušiť družstvo dorastu. Určite nikto nechce rušiť. MsZ ani nemá právo. Na to je 

výbor. MsZ nebude rušiť žiadne družstvá v rámci TJ. 

 

primátor 

-počuje to prvý krát 

 

p. Sitor 

-či bol problém poslať podklady poslancom, z tohto dôvodu sa zdrží hlasovania 

 

Bc. Skýpala 

-on osobne si to dnes bol pozrieť, nemohol pripraviť pred dvomi týždňami. Čo ak by dovtedy urobili 

cestu. Materiály si pripravuje sám.  Chce, aby sa to vysvetlilo občanom cez Občasník. Vieme, čo sa 

stalo za Sklotatran, nechce to tu rozmazávať, nielen tu, ale aj inde, aby bola aspoň nejaká aktivita zo 

strany mesta. Keď sme podali my pozdejšie vyúčtovanie, čo sa tu robilo. Máme tu oveľa závažnejšiu 

vec a nejde nikto ani krátiť, ani čo sa rozširovalo, lebo niekto musel vypustiť tieto veci do éteru. Sú to 

jednoduché body bez emócií sa to dá vyriešiť. Len poskytnutie informácií. 
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p. Sitor 

-obrátil sa na p. Sojkovú, treba to dať dopredu, keď sú materiály pripravené 

 

Mgr. Brisudová 

-je schválený rozpočet pre TJ a navýšenie o 22.000. Sú to veci, ktoré vieme. Čo sa týka druhej časti, to 

je vec, ktorú nevieme. V článku MY NOVOHRAD, ako prezident FK je p. Baník a potom našla ďalšiu 

informáciu, kde je Bukovský. Mesto s niekým komunikuje, oni nemajú informáciu. Nevie ani, kto má 

kľúče od TJ. Dorast a žiakov MsZ podporuje, možno raz z nich vyrastie „A“. Chcú, aby trénovali na 

„poltárskej tráve.“ Kto za mesto je zodpovedný za objekty? 

 

primátor 

-MsPS, zmluva je uzavretá 

 

hlavný kontrolór 

-vyúčtovanie za polrok už tu malo byť, dáva sa štvrťročne 

 

UZNESENIE č. 242/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

UKLADÁ 

I. mestu Poltár žiadať od TJ Sklotatran Poltár, IČO 35 652 497, Továrenská 497/15, 987 01 

Poltár predloženie vyúčtovania finančných prostriedkov do 31. 8. 2018, ktoré boli vyčerpané 

na činnosť TJ Sklotatran Poltár do 30. 6. 2018 za I. polrok 

II. mestu Poltár od TJ Sklotatran Poltár, IČO: 35 652 497, Továrenská 497/15, 987 01 Poltár 

predložiť menný zoznam zodpovedných funkcionárov TJ Sklotatran Poltár a to: 

prezidenta FK, manažéra FK, ISSF manažéra a manažéra mládeže.  

7 za                                          - proti                                     2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                               Sitor, MUDr. Baník 

 

3. Zberný dvor v meste Poltár  

 

prednosta 

-dali sme žiadosť na vybudovanie v areále MsPS, žiadosť bola predložená poslancom na 

schválenie a spoluúčasť bola schválená. I. kolo bolo neúspešné. Prihlásili sme sa do II. kola. 

Tam bolo treba určiť novú predpísanú sumu zákazky, kde vyšlo o pár € viac a preto sa 

zmenila sumu spolufinancovania o 60 € vyššia. Treba zrušiť predchádzajúce uznesenie a 

prijať nové. 

 

Bc. Skýpala 

-niektorí ľudia sa boja, že im bude zapáchať. Kde bude umiestnený? 

 

prednosta 

-technické veci sme už riešili 

 

primátor 

-od plota, ako je kút STK a vedľa starej budovy MsPS 

 

Mgr. Brisudová 

-kontaktovali nás občania na Ul. 9. mája, že sa obávajú, že bude zápach 
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primátor 

-biologicky rozložiteľný odpad sme vypustili na sťažnosť obyvateľov 

 

prednosta 

-aj RETRO, aby obyvateľom neznepríjemňoval život 

 

primátor 

-ľuďom chceme pomôcť, do 18,00 - 20, 00 hod. bude otvorený 

 

Ing. Cifraničová 

-dala sa upraviť PD 

 

prednosta 

-každý účastník sa môže vyjadriť a upraví sa podľa toho 

 

UZNESENIE č. 243/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

zrušenie uznesenia č. 206/2018 zo dňa 10.5.2018, 

ktorým Mestské zastupiteľstvo v Poltári na svojom zasadnutí schválilo 

- predloženie ŽoNFP s názvom projektu: Zberný dvor v meste Poltár v rámci 

výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

- výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 18 414,28 EUR 

z celkových oprávnených výdavkov projektu 

9 za                                           - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č. 2442018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

- predloženie ŽoNFP s názvom projektu: Zberný dvor v meste Poltár v rámci 

výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

- výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 18 474,55 EUR 

z celkových oprávnených výdavkov projektu 

9 za                                           - proti                                   - sa zdržal halsovania 

 

4. Prenájom nebytových priestorov na futbalovom ihrisku 

 

prednosta 

-VIZANOB priniesol žiadosť o prenájom bufetu v TJ Sklotatran Poltár počas zápasov. 

 

Bc. Skýpala 

-či je uvedená aj výška nájmu 

 

primátor 

-pripravíme 

 

hlavný kontrolór 

-v našich zásadách nemáme riešenie 
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MUDr. Baník 

-jedná sa o 7 víkendov, mohla by byť alikvotná čiastka 

 

Bc. Skýpala 

-ako by sa vyúčtovali energie 

 

prednosta 

-sú podvojné merače aj na elektrinu aj plyn 

 

primátor 

-nájom ako bol, sa prepočíta na počet dní, čo bude prevádzkovať 

 

hlavný kontrolór 

-ide o to, aby sme to mali aj v zásadách 

 

Mgr. Brisudová 

-do konca roka? 

 

MUDr. Baník 

-do 28. októbra je súťaž 

 

primátor 

-dajme do konca roka a vypracujeme zásady 

 

hlavný kontrolór 

-ide o zosúladenie s VZN a zásadami 

 

Mgr. Jánošík 

-návrh schváliť, dať do zásad, ak bude chcieť aj budúci rok. Nájom 1/4, alebo 1/5 stanoviť. 

 

Mgr. Brisudová 

-mesto aby pripravilo zásady na budúci rok 

 

prednosta 

-podľa zásad, ale bude sa využívať len 1/5, dá si schváliť otváracie hodiny na tie dni, ktoré 

bude využívať. Zatiaľ urobiť zmluvu a potom zásady. 

 

Bc. Tóčiková 

-150 € bolo, 1/3 je 30 €, na deň 7, 50, 30 € na celý mesiac 

 

primátor 

-tak zmluva 30 € a energie 

 

Mgr. Brisudová 

-a doplniť zásady 

 



-7- 

 

primátor 

-v novembri môže odovzdať 

 

prednosta 

-rozpočíta sa na jeden zápas, na hrací deň, koľko bude otvorené. 

Zaplatí alikvotnú časť za deň, kedy bude otvorená krčma. 

 

Sitor 

-z toho, čo bolo doteraz 

 

primátor 

-kto je za to, aby platil alikvotnú časť toho, čo sa platilo? 

 

prednosta 

-bude sa vychádzať z poslednej sumy, ktorá bola za prenájom 

 

primátor 

-Olšiak prepošle, koľko platil a na deň sa vypočíta, koľko má platiť 

 

Kamas 

-či je to 7, 50, alebo 10 € to je jedno. Dajme 10 €. 

 

primátor 

-kto je za 10 €? 

 

UZNESENIE č. 245/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 
prenájom za bufet pri futbalovom ihrisku v meste Poltár pre VIZANOB, s. r. o. Horná 156/52, 

Hrachovo: 10 € /deň a energie do konca tohto roka a zároveň zapracovať prenájom do zásad 

9 za                                             - proti                                - sa zdržal hlasovania 

 

DISKUSIA: 

MUDr. Valterová 

-že či si myslia, že takéto rozhodnutie ohľadom MK v Zelenom, bude prijateľné pre tých ľudí, 

ktorí trpia 20 rokov. Zas sa nebude nič diať. Cesta je rozbitá, je tam hluk  a prach. Tam sa 

nedá bývať. 

 

primátor 

-tú cestu, keby sme boli spravili, ľudia by povedali, že kvôli Juchovi. Preto sme to nespravili, 

ako sa má. Čakáme na združenie prostriedkov. Ale ak tu bude sedieť, tak ako sľúbil, že pred 

bl. "E" bude cesta, ako sľúbil do DALASSU, že bude, tak sľubuje, že tá cesta na budúci rok  

bude. 

 

MUDr. Valterová 

-či nie je dočasné riešenie, zmeniť v ÚP. Niekedy chodili poza nákladné autá. 
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primátor 

-keby ÚP v Zelenom bol schválený, dnes to neriešime, len v MsZ to neprešlo. Zvolali 

stretnutie, že utečenci, čo všetkých oklamali. To vymysleli poniektorí ľudia, čo aj LUNÍK IX, 

že príde na internát. Kto sa pripravuje na voľby, zavádza ľudí. 

 

p. Čániová 

-v čom je problém zmena ÚP, keď sú IT súkromník, aby si cestu urobil mimo dediny. Prečo by 

mali dedinčania trpieť kvôli tomu, že jeden tam má pozemok. 

 

p. Dyma 

-chcel sa opýtať za zberný dvor, že či sa biologický odpad nebude skladovať. Či sa bude 

skladovať inde. 

 

primátor 

-v Zelenom máme jamu, kde bola siláž a zvážame všetky biologický odpad tam. Na základe 

sťažností sme to stiahli a budem hľadať spôsoby, ako sa to dá niekde inde. 

 

prednosta 

-udržateľnosť projektu je podľa zákona, inak by sa neodsúhlasil a musíš to dodržať, ako si 

požiadal peniaze. Nikto nemá záujem urobiť vám problém pri bývaní. 

 

Pitliak 

-prečo sa robila cesta, čo nebola odsúhlasená 

 

primátor 

-obyvateľom Zeleného sme chceli pomôcť. Sľúbil, že v Zelenom sa cesty budú robiť. Nevyšli 

prostriedky po IT. Čo sa týka cesty popred p. Pitliaka, mala by tam byť kanalizácia a asfaltka. 

Ak bude kanalizácia, bude aj asfaltka. 

 

Pitliak 

-popred tých ľudí, ktorí robili petíciu sa cesta neurobila. Či to nebol zámer. 

 

primátor 

-pokiaľ tu bude sedieť, tá cesta bude prvá budúci rok 

 

p. Čániová 

-poslanci nech schvália ÚP 

 

Bc. Skýpala 

-občania Zeleného boli proti zmene ÚP 

 

MUDr. Valterová 

-to nie je pravda 

 

Bc. Skýpala 

-petícia je na meste proti zmene ÚP 
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p. Čániová 

-proti utečencom 

 

Bc. Skýpala 

-riešilo sa to, že na pozemku IT sa môže postaviť bytovka 

 

primátor 

-keby bola bytovka, dáme podmienku urobiť cestu 

 

MUDr. Baník 

-zmena ÚP bola, aby sa zrušila výrobná prevádzka v skladoch, kde majú autá. Keby bola 

zrušená, nákladné autá tam nemôžu ísť. Stavba nehnuteľnosti bola následná, IBV, alebo 

pozemky na domy. Dnes by tam neboli nákladné autá, keby sme boli zmenili ÚP. Nemôže tam 

byť dopravný závod a autá by tam nemohli parkovať. 

 

Bc. Skýpala 

-ale neschválilo sa na základe podnetov občanov, prišla petícia 

 

p. Čániová 

-vie o petícii proti utečencom 

 

prednosta 

-taká nebola, tak iba povedali a bolo napísané inak 

 

Bc. Tóčiková 

-primátor povedal, že takáto situácia by nebola, keby sa bol odsúhlasil ÚP. Aj tak by sa 

muselo búrať, chodili by autá. Zákaz strojov by sme na 2 - 3 roky nemohli dať. 

 

Štefančík 

-dámy sú zavádzané ohľadom petície a ÚP z úst Ing. arch. Ragana počul, že v Zelenom chcú 

postaviť IT sociálne bytovky. Na základe toho sa aktivovali občania. 

 

prednosta 

-aj naša bytovka na sídlisku je sociálna 

 

Bc. Tóčiková 

-my sme si dali kritériá, komu sa budú prideľovať. Toto by bola bytovka IT a nemali by sme 

dosah. 

 

primátor 

-majú problém so zamestnancami a prišli by z ďalej, aby tam mohli robiť 

 

Štefančík 

-schválenie ÚP nemá nič spoločné s cestou, ktorú používajú IT 

 

primátor 

-zavádzaš 
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Bc. Tóčiková 

-v letnom období treba častejšie vysýpať smetné koše 

 

primátor 

-sú napočítané peniaze na komunálny odpad, zvýšili by sa náklady. Vyváža sa každý týždeň. 

Zo zákona je 2 x do mesiaca. 

 

prednosta 

-keď sme si všimli, že je plné, vyviezli sme viac krát. Keď zavoláš, pošleme vyviezť. 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Pavel GAVALEC                                          Ing. Pavel OLŠIAK 

primátor                                                             prednosta MsÚ  

 

 

 

Bc. Ján SKÝPALA                                                Peter SITOR 

I.overovateľ                                                           II.overovateľ 

 

 

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 17. 8. 2018 


